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Hoe staat Apeldoorn er financieel voor? 
Op dit moment is er een sluitende begroting. Ook in 2023 zie je dat Apeldoorn veel geld 
overhoudt. Op de langere termijn echter zie je een fors tekort ontstaan, vanaf 2026. Dit wordt 
landelijk het ravijn jaar genoemd omdat het rijk de vergoedingen aan de gemeenten fors 
verlaagt. In Apeldoorn zie je dat er in 2026 een structureel tekort ontstaan van 15 miljoen en 
vanaf 2027 zelfs 30 miljoen. 

Tijdens de voorjaarsnota in 2023 hebben wij als CDA Apeldoorn hier aandacht voor gevraagd. 
Kunnen wij onze ambities nog wel waar maken en wordt het geen tijd om na te denken over 
deze situatie en daadwerkelijk, soms pijnlijke, keuzes maken. De toen ingediende motie 
werd raadsbreed aangenomen. In februari heeft het college een procesvoorstel bij de raad 
neergelegd voor het begrotingsproces in 2024. Wij als CDA Apeldoorn constateerden dat 
in dit voorstel de genoemde motie onvoldoende werd opgevolgd. Wij hebben vervolgens 
wederom een motie ingediend. De strekking was om aan de hand van scenario’s in de 
raad het goede gesprek te voeren en vooruitlopend daarop de samenleving (inwoners, 
bedrijven en organisaties) bij het proces te betrekken. Deze motie werd wederom unaniem 
aangenomen. De komende maanden worden spannend. Laat niet na om uw stem te laten 
horen. Dat kan in het participatietrajact zoals hiervoor genoemd maar ook via de fractie.  
Denk mee en weet ons te vinden!

Snel bouwen voor onze politieagent, zorgmedewerkster of onderwijzer! 
Iedereen kent wel iemand die op zoek is naar een woning, en waarbij dat niet lukt. De 
zorgelijke situatie op de woningmarkt is volop in het nieuws. CDA Apeldoorn heeft hier 
veel aandacht voor en speelt in de debatten hierover een prominente rol. Via een motie 
hebben wij het college opgeroepen werk te maken van het realiseren van woningen voor de 
doelgroepen zoals hierboven genoemd. Deze groepen hebben  >> lees verder op achterkant

De laatste maanden is er veel gebeurd in de gemeenteraad in Apeldoorn. Wij als fractie 
willen twee belangrijke onderwerpen kort toelichten: de financiële situatie in Apeldoorn 
en wonen.
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Woord van de 
Bestuursvoorzitter
Als CDA Apeldoorn zijn we op 4 januari 
het politieke jaar gestart met een druk 

bezochte Nieuwjaarsborrel! Er waren 
veel leden en de fractie had haar netwerk 
aangesproken. Met veel succes. Uw 
voorzitter mocht een korte nieuwjaar 
speech houden en samen hebben we 
geproost op een hoopvol 2024.  
Samen met de leden, de fractie en het 
bestuur slagen we er steeds beter in 
onszelf fatsoenlijk, inhoudelijk maar zeker 
ook duidelijk op de kaart te zetten. Dat 
geldt voor de fractie in de raad, maar 
dat merkte ik ook op de ALV van CDA 
Gelderland. Ons doel is het komend jaar 
dit verder uit te bouwen, onder andere met 
weer een aantal mooie thema sessies. 
De planning daarvan is terug te vinden op 
onze website, de eerste thema avond zal 
op 27 maart plaatsvinden met als thema 
Onderwijs en Ondermijning. Met drie 
boeiende sprekers uit de politiek, de politie 
en het onderwijs. 
 
Hartelijke groet, 
Mink Jaap Ypma 
Bestuursvoorzitter CDA Apeldoorn

Bericht uit de fractie
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Even aandacht voor 
het volgende:

Via deze weg 
wil ik jullie laten 
weten dat ik 
ben gestopt met 
mijn werk als fractie-
vertegenwoordiger voor het CDA 
Apeldoorn. Ik heb altijd met veel 
liefde en trouw mijn werk voor de 
partij vormgegeven. Zowel in mijn 
rol als campagneleider voor de 
provincie Gelderland als in mijn rol als 
fractievertegenwoordiger. De reden dat 
ik stop is dat ik helaas onder ogen moet 
zien dat het voor mij allemaal niet goed te 
combineren valt op dit moment. 

Ik heb heel goed samengewerkt alhier 
en we hebben samen mooie resultaten 
mogen behalen ook in het sociale 
domein. Aandacht voor laaggeletterd-
heid en preventie van armoede en 
kindermishandeling zijn moties waar ik 
initiator van mocht zijn en die de aan- 
dacht van ons college heeft gekregen. 
We konden ook vragen stellen over 
dakloosheid en de zorg voor onze jeugd. 
Daar ben ik dankbaar voor. Belangrijkste 
was en is: Ik deed dit  werk voor de 
samenleving, onze stadsgenoten. Ik 
dank iedereen voor de fijne en mooie 
samenwerking. Voor de fractie zal ik op  
de achtergrond het sociale domein vanuit 
mijn kennis en expertise waar nodig en 
mogelijk blijven voeden. We zullen elkaar 
zeker wel weer gaan zien en ontmoeten.

En wat de toekomst brengt, mij geleidt des 
Heeren hand.

Hartelijke groeten, 
Clariska van Hoek

Beste CDA-er,

De Grenzen Voorbij 
 
Op 24 januari hebben we een extra ALV gehouden met de titel: De Grenzen Voorbij.  
In juni van dit jaar zijn de verkiezingen voor het Europees Parlement. Tijd dus om een mening 
te vormen over de lijst en het verkiezingsprogramma. Samen hebben we een enthousiast ge-
sprek gevoerd over de voorgestelde CDA standpunten. In navolging van het programma en 
de campagne voor de Tweede Kamerverkiezingen is ook dit programma een sterk stuk: ‘back 
to the basics’ als het gaat om de christen democratie. In een open en leuke discussie (veel 
leden hadden het super voorbereid!) zijn we tot zeven amendementen gekomen. 

Nieuwe fractievertegenwoordiger
Mijn naam is Myrthe Kuiper, ik ben 33 jaar en met mijn gezin woon ik  
in Apeldoorn. In het dagelijks leven werk ik bij de PKN en zorg ik voor 
onze kinderen van 2 en 4. Met veel plezier ben ik in januari aan de slag 
gegaan als fractievertegenwoordiger voor het CDA in Apeldoorn. Het is 
leuk en uitdagend om op deze manier met Hans onze twee raadsleden 
Alinda en Martin te ondersteunen en het CDA-verhaal te laten horen in 
de Apeldoornse politiek. Want dat verhaal blijft de moeite waard!

vaak een modaal inkomen en zelfs tweeverdieners hebben moeite om een woning te kopen. 
Voor deze groepen zijn woningen om en nabij de 300.000 hard nodig. In de motie hebben we 
opgeroepen om in de programmering hier fors op in te zetten. 

Waar gaan we die woningen bouwen? CDA Apeldoorn heeft de afgelopen jaren aangegeven 
dat er prioriteit moet worden gegeven aan het afmaken van de stad. Vervolgens kun je 
denken aan woningbouw buiten onze snelwegen. Dit gaat ook gebeuren. Met name in de 
zgn. BSK-gebieden zal de komende jaren veel gebouwd worden. BSK staat voor Binnenstad, 
Spoorzone en Kanaalzone. Voorbeelden van concrete locaties zijn Veldhuis, Kayersmolen, 
Centraal Beheer, Zwitsal en Oranjerie. Omdat we veel betaalbare woningen moeten bouwen, 
en daarnaast andere ambities hebben, is de totstandkoming zeer spannend. Maar het 
moet gebeuren, samen met onze partners zoals woningbouwverenigingen, ontwikkelaars, 
ondernemers en inwoners. Hier valt nog veel meer over te vertellen.  
Graag verwijzen wij naar onderstaande link van een artikel in de Stedendriehoek.  
Hierin staat een interview met Martin Fransen over dit onderwerp. Veel leesplezier! 
https://issuu.com/stedendriehoek/docs/wk_05_2024_editie_apeldoorn/2

>>  vervolg van voorkant:

Op 27 januari zijn we met een aantal Apeldoorners afgereisd naar Westervoort voor de 
provinciale ALV. Na een gloedvol betoog van Tom Berendsen (lijsttrekker EP) bleek dat 
we hofleverancier waren van maar liefst 7 van de 11 ingediende amendementen. Onder 
andere Stan Melekhin heeft er voor gezorgd dat er op het landelijk congres vijf Apeldoornse 
amendementen worden behandeld. Mooi resultaat!!


